
Zápis z volební členské schůze tenisového oddílu TJ Sparta 
Kutná Hora 
 
Datum: 03.05.2023, od 18:00 
 
 
Program: 
 
- zahájení, úvod 
- zpráva o činnosti za zimní sezónu 2022/23  
- spolupráce s rodiči a trenéry  
- informace o soutěžích družstev a akcích plánovaných v areálu  
- volba členů nového výboru na volební období 2023-27  
- diskuse, závěr. 
 
Volební členskou schůzi svolal výbor tenisového oddílu pozvánkou vyvěšenou v areálu a rozeslanou 
na emailové adresy členů. Schůzi řídil předseda výboru TO Ing. Jiří Janál. Volební schůze byla 
vzhledem k nepřítomnosti nadpoloviční většiny členů po uplynutí půl hodiny od plánovaného začátku 
volební schůze usnášeníschopná v počtu přítomných členů (stanovy TJ Sparta Kutná Hora, z.s., 
kapitola II, odst. 2.). Přítomno bylo 16 členů. 
 

1. Zpráva o činnosti za zimní sezonu. 
 
Předseda výboru tenisového oddílu ing. Jiří Janál shrnul hlavní výsledky uplynulé zimní sezony: 

- Tenis se vyvinul v celosezonní sport, a to je spojeno s provozem zimní nafukovací haly. 
- Hospodaření haly v sezoně 2022/23 je v mírném plusu, přesné vyčíslení se zpracovává.  
- Splácení úvěrů za halu probíhá podle plánu. Z celkového úvěru 2,2 mil. Kč při pořízení 

haly byl počáteční úvěr od města 1,6 mil Kč a půjčka 0,6 mil. Kč. V dalších sezonách zbývá 
ještě doplatit ca 1 mil Kč z úvěru od města. 

- Ekonomika provozu haly závisí hlavně na míře obsazenosti haly a dále na průběhu zimy, 
resp. jaké jsou v konkrétní sezoně venkovní teploty – minulé sezony byly příznivé. 

- Stavba haly a bourání haly už druhou sezonu probíhá dodavatelsky, hlavním realizátorem 
jsou technické služby KH. 

 
2. Informace o činnosti oddílu v uplynulém volebním období. 

 
Předseda výboru tenisového oddílu informoval o hlavních bodech činnosti výboru v minulém 
volebním období a výhledu do budoucnosti: 

- Kromě pořízení haly proběhly v areálu dvě etapy rekonstrukce šaten, kuchyňky a všech sítí 
v objektu (topení, voda, elektro). Pro rok 2023 byla dále schválena dotace Středočeského 
kraje na renovaci poslední šatny a sociálního zařízení.  

- Členská základna se pohybuje na úrovni 50-60 dospělých členů a zhruba stejný počet dětí. 
V členské základně nadále přetrvává generační mezera, v kategorii 25 – 40 let.   

- Rodiče jsou pravidelně informováni o práci oddílu a probíhají s nimi informační schůzky. 

- Spolupráce s trenéry se rozvíjí velmi slibně, proběhl nábor na dvou školách a zájem dětí byl 
dobrý. Nejvýraznější úspěch je sestavení dvou družstev mladších žáků a družstva babytenisu. 
Se současnými klubovými trenéry Adamem Javůrkem a Danou Morawskou začne 
spolupracovat třetí klubový trenér – Adam Miškovský.  

- Soutěže družstev jsou obsazeny jednak v žákovských kategoriích a dále dvěma smíšenými 
družstvy dospělých. 



 
3. Volba členů nového výboru na volební období 2023-27. 

 
Předseda výboru tenisového oddílu sdělil a vysvětlil, že v dalším volebním období nechce už 
vykonávat funkci předsedy, ale nabízí svoje zkušenosti a kapacity pro práci nového výboru, jako jeden 
z jeho členů. Do funkce předsedy na další volební období doporučil Jaroslava Vojtěchovského. 

Jaroslav Vojtěchovský kandidaturu na předsedu výboru TO potvrdil a představil hlavní důvody, proč 
kandiduje. Jednak záměr rozšiřování práce s mládeží a spolupráce s trenéry. A v druhé větvi na 
podporu celosezonně pravidelně hrajících členů a významných klientů areálu. Zároveň oznámil 
spolukandidaturu stávajících členů výboru – Jiří Janál, Ivan Kapusta, Zdeněk Jelínek a Tomáš Havlíček. 

Jiní kandidáti na předsedu a členy výboru se do volby nepřihlásili. 

V hlasování se pro kandidaturu Jaroslava Vojtěchovského vyjádřilo 16 členů, nikdo nebyl proti a nikdo 
se nezdržel hlasování. 

Takto byl zvolen na volební období 2023-2027 nový výbor tenisového oddílu ve složení Jaroslav 
Vojtěchovský (předseda), Jiří Janál, Ivan Kapusta, Zdeněk Jelínek a Tomáš Havlíček. 

 

4. Ostatní, diskuze. 
 

- Tomáš Havlíček jménem minulého výboru poděkoval Ing. Jiřímu Janálovi za jeho dlouholetou 
práci pro klub. Přítomní členové reagovali potleskem. 

- Tomáš Havlíček vyzval členskou schůzi k hlasování o následujícím usnesení: „Péče o kurty a 
areál je prvořadou prioritou klubu a členové i návštěvníci jsou povinni dodržovat pravidla 
stanovená pro péči o kurty – zejména kropení a zametání kurtů. Správce areálu, pan Pavel 
Poula má plnou podporu členů při vyžadování dodržování těchto pravidel a v případných 
sporech s členy a návštěvníky může správce počítat s podporou členů tenisového klubu.“ 
Výsledek hlasování: 16 členů pro, 0 členů proti, 0 členů se zdrželo hlasování.  

 
 
 

Zapsal 
Jaroslav Vojtěchovský 


